

## Deltagare Svemo

Mari Stensson	Sammanställande
Anna-Karin Eriksson	Ledamot
Emma Wilhelmsson-Grubb	Ledamot
Tom Sellerholm	Ledamot
Kari Fredheim	Ledamot
Mats Örtendahl	Ledamot
Johan Johansson	Ledamot
Jonas Nordberg	Koordinator

1. **Mötets öppnande och godkännande av dagordning**  
Mari öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. Den utskickade dagordningen godkändes.

2. **Val av justerare**  
Emma Wilhelmsson-Grubb valdes att justera mötesprotokollet.

3. **Föregående protokoll**  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

## 4. Ärenden

### 4.1 Räddningsteam

Sektionen kommer efter säsongen boka ett möte med räddningsteamet för att revidera dokumentet "Minimum sjukvårdsberedskap bilaga A". Detta är dokumentet som styr vilken typ av beredskap som behövs vid olika typer av arrangemang.

### 4.2 Supervisor för säsongen

Enligt protokoll från 22:a mars punkt 4.6 "Grenkoordinator tar fram ett förslag på hur vi tillsätter supervisors rent praktiskt. Översyn av aktuella supervisors genomförs i samråd med tidigare grenkoordinator."

Sektionen behöver tillsätta en supervisor på alla tävlingar.

Är man intresserad kontakta [vattensport@svemo.se](mailto:vattensport@svemo.se)

## 4.3 Återstartstöd

Den 12:e maj skickades ett infobrev till alla förenings e-post.

Se info:

### 1. Återstartsstöd 2023 från RF

#### Arrangörstöd:

För vattensporterna finns det möjlighet att ansöka om ett arrangörstöd för att täcka delar av kostnaderna för räddningsteam och/eller ambulans i samband med ett arrangemang, detta då vi vet att det är en stor kostnad för alla arrangörer och att de kan bli avgörande om arrangemanget går att genomföra eller inte. Detta för att stödja aktiviteter så vi får fart på båtsporten igen efter år av stiltje.

#### Stöd för funktionärsutbildning:

För de klubbar som skickade deltagare till funktionsärsutbildningen i Oslo mars 2023 kommer de skickas ut en faktura för att täcka boende.

De deltagare i kursen som företräder Svemo som "Supervisors" under våra arrangemang står Vattensport sektionen för deras deltagande i kursen. För övriga deltagare kan de föreningar som får/fått en faktura komplettera ansökan i Återstartsstödet för att täcka deltagarkostnaden för funktionsärsutbildningen. Det är RFs regelverk som gör att vi måste skicka ut fakturor till föreningarna och sedan återbetala via återstartstödet efter inkommen ansökan.

Årets återstartsstöd är minskat och är knappt hälften av 2022 år. Sista ansökningsdag är 30 juni 2023 för att snabbt få ut dem tidigt på säsongen. Återstartsstödet är ett tillfälligt ekonomiskt arrangörstöd som syftar till en återstart och omstart av idrotten efter pandemin. Stödet kan användas fram till 31 december 2023.

[Handbok återstartsstöd >>](#)

[Ansökningsblanket >>](#)

## 2. Aktivitetsstöd för att stimulera båtracing

Vid det föreningsmöte som arrangerades i idrottens hus den 15 april hoppades vi på fler förslag på hur vi kan hjälpa föreningar och stötta återstart av båtsporten.

Vi arbetar med olika förslag som inkom men vill även öppna för att föreningarna ansöker om aktivitetsbidrag för de av SVERAS årsmöte tilldelade extra pengarna för sportslig båttaktivitet. Bidraget går att söka fram till 31 oktober på bifogad ansökningsblankett,

[Svera ansökningsblankett>>](#)

## 5. Rapporter

# Protokoll Vattensportsektionen nr.6 2023

2023-05-15 Teams

- 
- 5.1 Svera.org**  
-Arbetet fortsätter med tillgången till hemsidan.
- 5.2 Årsmöte (SVERA)**  
- Kari har börjat planera. Sveras styrelse kommer sammankalla alla för planering.
- 5.3 Grisslinge**  
-Väl genomfört arrangemang. Inga olyckor eller protester, bra stämning över lag. Avrostning genomfördes under fredagen, tävling under lördagen samt KMKs förarskola under söndagen med ett antal möjliga nyrekryter från bla. båtmässan.
- 5.4 Rapport från grenkoordinator**  
Nya TA är på gång, systemet är från Australien och håller på att skraddarsys för Svemo nu.  
  
Sommarschemat är inte klart än. Men ersättaren kommer ha Jonas telefon.  
  
Motorsurf är nu tillgänglig för licens, träning & tävling.
- 5.5 Övriga möten**  
Möte med Classic (RBF) samt Smedjebacken genomfört den 4/5, förfrågningar om sjukvårdsregler samt engångs - prova på licenser. Lista med aktuella datum - kalender har skickats in till kansliet. Förfrågan om dessa kommer läggas upp i TA är ställda men ej besvarad.  
  
För info: Möte med Peter och Sven om utveckling av Webtracking, 10/5 ang tidtagning i rundbana.
- 5.6 Reklam / marknadsföring**  
  
Johan & Mats har spånat på ideér för hur vi ska visa sporten tydligare. Banderollen " I helgen är det race" visas upp.
- 6. Övriga frågor**  
-
- 7. Nästa möte**  
  
Nästa möte är den 27/6 kl. 18:00 på Teams.
- 8. Mötet avslutades**  
  
Mari tackade deltagarna och avslutade mötet.

## Vid protokollet

Jonas Nordberg  
2023-05-15

## Justerats av

Emma Grubb Wilhelmsson  
2023-05